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Vragen van de leden Ferrier en Ten
Hoopen (beiden CDA) aan de
staatssecretaris van Economische
Zaken en de minister voor
Ontwikkelingssamenwerking over
biologisch katoen. (Ingezonden
5 februari 2010)

1
Kent u het artikel «Biologische katoen
niet altijd 100% biologisch»?1

2
Hoe beoordeelt u de stelling dat
biologisch katoen niet altijd 100%
biologisch is? Op welke wijze wordt
bepaald wat biologisch is en wat
niet?

3
Deelt u de mening dat het vertrouwen
van de consument aangaande de
herkomst van producten die hij koopt
door dergelijke berichtgeving wordt
ondergraven? Zo nee, waarom niet?
Zo ja, welke mogelijkheden heeft u
om de betrouwbaarheid van
certificering ten aanzien van
biologisch katoen te verbeteren?

4
Op welke manier is de certificering in
Nederland en in Europa ten aanzien
van katoenhandel geregeld? Wordt
bij de certificering de hele keten
betrokken? Zo nee, waarom niet en zo
ja: hoe gebeurt dat?

5
Is het waar dat door explosieve groei
in katoenteelt de controle op de keten

onvoldoende is? Zo ja, welke stappen
kan het kabinet zetten om de
betrouwbaarheid van de keten te
versterken?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Vendrik (GroenLinks), ingezonden
4 februari 2010 (vraagnummer
2010Z02225).

1 NRC Handelsblad, 27 januari 2010.
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